
Protokół Nr 17/17

z  posiedzenia  Komisji  Oświaty  i  Spraw  Społecznych,  które  odbyło  się  w  dniu
25 października 2017r. o godz. 13,30 w Urzędzie Miejskim w Pabianicach ul. Zamkowa 16,
sala nr 4.

Posiedzeniu  przewodniczyła  Pani  Zofia  Kriger  -  Kozłowska  –  Przewodnicząca  Komisji
Oświaty i Spraw Społecznych.

Lista  obecności  radnych  Komisji  Oświaty  i  Spraw  Społecznych  Rady  Miejskiej
w Pabianicach stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Radni zostali skutecznie powiadomieni o terminie Komisji.

Rozszerzony porządek obrad:

1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad i protokołu nr 16/17 z dnia 19 września 2017r.
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2017r.
- proj. Nr 1.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2017r.
- proj. nr 2.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2017r.
- proj. nr 3.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2017r.
- proj. Nr 4.
6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2017r.
- proj. Nr 5.
7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2017r.
- proj. Nr 6.
8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2017r.
- proj. Nr 9.
9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2017r.
- proj. nr 11.
10. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  regulaminu  udzielania  pomocy  materialnej
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Miejskiej Pabianice.
11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Statucie Miasta Pabianic.
12.  Zaopiniowanie  wniosku  znak:  GN.6625.3.2017  w  sprawie  nadania  nazwy  nowo
projektowanej ulicy.
13. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zaliczenia  drogi  do  kategorii  dróg
gminnych,  ustalenia  jej  przebiegu  na  terenie  Gminy Miejskiej  Pabianice  oraz  nadania
nazwy ulicy gminnej.
14. Sprawy różne do wiadomości:
-  wniosek  Komendy  Powiatowej  Policji  z  dnia  24  sierpnia  2017r.  oraz  pisma  z  dnia
11 września 2017r. i z dnia 13 września 2017r. z prośbą o dotacje celowe.
- pismo Rady Sportu przy Prezydencie Miasta Pabianic z dnia 11.10.2017r.
-  sprawozdanie  z  realizacji  zadań  oświatowych  w  Gminie  Miejskiej  Pabianice  w  roku
szkolnym 2016/2017, zgodnie z art.  11 ust.  7 ustawy z dnia 14 grudnia 2016r.  Prawo
oświatowe.



Ad. 1
Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i  Spraw Społecznych  Pani  Zofia  Kriger  -  Kozłowska
(dalej: Przewodnicząca Komisji) przywitała wszystkich radnych oraz gości. 
Przewodnicząca Komisji zapytała czy są uwagi do rozszerzonego porządku obrad, uwag
nie było, przyjęto.
Przewodnicząca Komisji zapytała czy są uwagi do protokółu nr 16/17 dnia 19 września
2017r. Uwag nie było, przyjęto.

Ad. 2 
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Pabianic
na     2017r. - proj. nr 1 (zał. nr 2)

Skarbnik  Miasta  Pani  Anna  Łosiak  (dalej:  Skarbnik  Miasta) omówiła  projekt
ww. uchwały.

W  związku  z  reformą  dokonuje  się  przesunięć  między  klasyfikacją  budżetową
poprzez zmniejszenie dochodów w rozdziale 80110 w gimnazjach w wysokości 4.759 zł
i zwiększenie  dochodów  w  rozdziale  80101  w  szkołach  podstawowych  w  tej  samej
wysokości. Zmiana techniczna.

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za:  -  4,  przeciw  -  0,
wstrzymało się: - 0. Zaopiniowano jednomyślnie pozytywnie. 

Ad. 3
Zaopiniowanie  projektu   uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Pabianic
na     2017r. - proj. nr 2 (zał. nr 3)

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.
Przesuniecie  środków finansowych  w  kwocie  25.300  zł  wydatków  majątkowych

z zadania  „Budowa  boiska  przy  SP  nr  13”  między  placówkami  działku 801  oświata
i wychowanie, w związku z tym zostanie dokonany zakup: patelni elektrycznej (SP nr 8),
zmywarki  (Sp  nr  8),  kuchni  gazowej  (Sp  nr  16),  komputera  stacjonarnego  (Sp  nr  3),
kserokopiarki (Sp nr 3).

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za:  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się: - 0. Zaopiniowano jednomyślnie pozytywnie. 

Ad. 4
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Pabianic
na     2017r. - proj. nr 3 (zał. nr 4)

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.
Otrzymaliśmy zgodę od RIO na przesunięcie środków z tzw. rezerwy kryzysowej

na zakup mobilnego agregatu prądotwórczego wysokiej mocy na potrzeby wyposażenia
miejskiego magazynu kryzysowego w wysokości 100.000 zł realizowany jest z działu 758
różne rozliczenia (rezerwa kryzysowa).

Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Andrzej  Żeligowski  (dalej:  Przewodniczący  Rady):
jaka jest moc tego agregatu, napędzana olejem, gdzie używany?

Skarbnik Miasta: nie jestem pewna ale chyba 90 kv, szczegółów technicznych nie znam,
będzie używana w mieście na wypadek awarii do podtrzymania niezbędnych urządzeń. 



Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za:  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się: - 0. Zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. 

Ad. 5
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Pabianic
na     2017r. - proj. nr 4 (zał. nr 5)

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.
Dokonuje się zmian w ramach wydatków majątkowych: - zwiększa się o 15.000 zł

zadanie „Modernizacja pomieszczeń szpitalnych dla potrzeb WTZ”, - zwiększenie o kwotę
185.000 zł zadanie „Przebudowa chodnika z budową drogi dla rowerów w ul. Nawrockiego
od wjazdu na parking do istniejącej ścieżki rowerowej w ul. Walter Jankego”. Powyższe
środki pochodzą ze zmniejszenia na zadaniach: „Budowa boiska – Szkoła Podstawowa
nr 13”, „Budowa boiska – Szkoła Podstawowa nr 17” oraz „budowa obiektu Regionalnego
Centrum Sportów Wodnych w Pabianicach”. 
Ponadto  dokonuje  się  przeniesień  między  zadaniami  inwestycyjnymi  w  Kancelarii
Prezydenta Miasta Pabianic w kwocie 4.400 zł w obrębie tej samej klasyfikacji budżetowej.

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za:  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się: - 0. Zaopiniowano jednomyślnie pozytywnie. 

Ad. 6
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Pabianic
na     2017r. - proj. nr 5 (zał. nr 6)

Skarbnik  Miasta  omówiła  projekt  ww.  uchwały.  Porządkujemy  stronę  wydatków
majątkowych w mieście.  

Przenosi się kwotę 36.270 zł z zadania inwestycyjnego pod nazwą „Budowa boiska-
Szkoła  Podstawowa  nr  17”  na  zadnia  inwestycyjne  realizowane  przez  Zarząd  Dróg
Miejskich.  Ponadto  przenosi  się  z  wydatków bieżących Zarządu Dróg Miejskich kwotę
36.270 zł na zwiększenie rezerwy ogólnej.

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za:  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się: - 0. Zaopiniowano jednomyślnie pozytywnie. 

Ad. 7
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Pabianic
na     2017r. - proj. nr 6 (zał. nr 7)

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.
Zwiększenie dotacji celowej w wysokości 221.440 zł dla Miejskiego Ośrodka Kultury

na zadanie „Modernizacja sali widowiskowej MOK”. Środki pochodzą z zadania „Budowa
boiska-Szkoła podstawowa nr 17”.
Na  wniosek  Wydziału  Edukacji  Kultury  i  Sportu  przenosi  się  środki  z  wydatków
w wysokości  584.127  zł  z  dotacji  dla  przedszkoli  niepublicznych.  Zmniejszenie
spowodowane  jest  mniejszą  liczbą  dzieci  uczęszczających  do  tych  placówek.
Powyższą kwotę  przenosi  się  na  uregulowanie  wydatków płacowych  w  planie  oświaty
w związku  ze  zmianą  ustawy  o  systemie  oświaty  oraz  uruchomienia  dodatkowych
oddziałów przedszkolnych.

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za:  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się: - 0. Zaopiniowano jednomyślnie pozytywnie. 



Ad. 8
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2017r.
- proj. nr 9 (zał. nr 8)

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.
W  związku  z  otrzymaną  darowizna  od  ZEC  w  wysokości  1.000  zł  środki

przeznacza się zgodnie z wolą darczyńcy na zajęcia profilaktyczno-edukacyjne dla szkół.
Wpłata ta zwiększy budżet Straży Miejskiej.
KPM – tworzy się  nowe zadanie inwestycyjne  „Zakup zestawu regałów przesuwanych
do archiwum zakładowego”  z  kwotą  planu  100.600  zł,  która  pochodzi  z  przeniesienia
kwoty 70.000 zł z zadania „Zakup systemu rejestracji posiedzeń rady miejskiej” oraz kwoty
30.600 zł z zdania „Budowa boiska-Szkoła Podstawowa nr 17”.
WSSG  –  dokonuje  się  przeniesienia  kwoty  planu  w  wysokości  68.300  zł  pomiędzy
działami  klasyfikacji  budżetowej  z  przeznaczeniem  na  współfinansowanie  wydatków
związanych z pobytem dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej.

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za:  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się: - 0. Zaopiniowano jednomyślnie pozytywnie. 

Ad. 9
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Pabianic
na     2017r. - proj. nr 11 (zał. nr 9)

Skarbnik  Miasta  omówiła  projekt  ww.  uchwały.  Projekt  wprowadzony  w  trybie
pilnym,  ponieważ  wczoraj  wpłynęło  pismo od  Dyrektor  MOK z  informacją,  że  wczoraj
odbyło się otwarcie przetargu na fotele do sali widowiskowej, oferta była wyższa o 43.700
tys.  zł  niż  MOK  posiadała  na  ten  cel.  Uważamy  z  Prezydentem,  że  nie  ma  sensu
przekładać tego na następny rok, tym bardziej, że są środki wolne, można to zrobić teraz
 i cały remont zakończy się w tym roku.

Zwiększa się dotację celową o kwotę 44 tysiące zł dla Miejskiego Ośrodka Kultury
na zadanie „Modernizacja sali widowiskowej MOK”. Środki pochodzą z zadania „Budowa
boiska-Szkoła Podstawowa nr 17”.

Przewodniczący Rady:  wprowadzenie  tego  punktu  nagle  pod  obrady sesji  nie  wynika
ze złośliwości,  nie  wynika  z opieszałości,  smutny wypadek spowodował  to  opóźnienie,
proszę przyjąć ten projekt bez podejrzliwości.  Poza tym chyba nikt  nie chce hamować
remontu.

Przewodnicząca Komisji: praca idzie pełna parą, Pani dyrektor dokłada wszelkich starań,
aby prace zakończyć  w tym roku i  jest  szansa,  że  będziemy mieć  salę  widowiskową
z prawdziwego zdarzenia, która jest miastu bardzo potrzebna.

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za:  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się: - 0. Zaopiniowano jednomyślnie pozytywnie. 

Ad. 10
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  regulaminu  udzielania  pomocy
materialnej  o  charakterze  socjalnym  dla  uczniów  zamieszkałych  na  terenie
Gminy     Miejskiej Pabianice (zał. nr 10 )

Naczelnik  Wydziału  Edukacji  Kultury  i  Sportu  Pan  Waldemar  Boryń  (dalej:



Naczelnik WEKiS) omówił projekt ww. uchwały.
Zmiana  regulaminu  udzielania  pomocy  materialnej  o  charakterze  socjalnym

dla uczniów  zamieszkałych  na  terenie  Gminy  Miejskiej  Pabianice  spowodowana
jest zmianami przepisów, na podstawie których przyznawane są stypendia i zasiłki szkolne
tj. ustawy o systemie oświaty, ustawy o pomocy społecznej oraz ustawy o świadczeniach
rodzinnych.  Wdrożenie  niniejszego  regulaminu  pozwoli  na  realizację  powierzonych
zadań zgodnie  z  obowiązującymi  przepisami  prawa. Merytorycznie  nie  ma  zmian
powodujących rewolucję, jeśli chodzi o system udzielania pomocy w postaci stypendiów
i zasiłków szkolnych.

Radna Grażyna Wójcik: ile wynosi stypendium?

Naczelnik WEKiS: kwota ogłaszana jest w ustawie, zmienia się corocznie.

Przewodnicząca  Komisji:  stypendia  i  zasiłki  kosztują  około  0,5  mln  zł  nasze  miasto,
znaczna kwota.

Naczelnik WEKiS: 80 % tej kwoty pochodzi z zewnątrz, pozostała z naszego budżetu.

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za:  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się: - 0. Zaopiniowano jednomyślnie pozytywnie. 

Ad. 11
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Statucie  Miasta  Pabianic
(zał.     nr     11)

Naczelnik WEKiS omówił projekt ww. uchwały i zgłosił autopoprawkę w załączniku
pozycja  23  jest  „szkoła  podstawowa  nr  1  z  klasami  integracyjnymi,  a  powinno  być
z „oddziałami integracyjnymi”.

Zgodnie  z  art.  18  ust.  2  pkt  1  ustawy  z  dnia  8  marca  1990  r.  o  samorządzie
gminnym, uchwalenie statutu gminy należy do wyłącznej właściwości rady gminy. 

Statut  Miasta  Pabianic  został  przyjęty  uchwałą  Nr  XVIII/191/11  Rady  Miejskiej
w Pabianicach  z  dnia  28  października  2011  r.  w  sprawie  uchwalenia  Statutu  Miasta
Pabianic (t.j. Dz. Urz. Woj. Łódzkiego z 2014 r. poz. 24). 

Załącznikiem nr  3  do  Statutu  jest  wykaz  miejskich  jednostek  organizacyjnych.  
Zmiana załącznika  nr  3  do  Statutu  jest  konsekwencją  wejścia  w życie  uchwały

Nr XXXVIII/490117 Rady Miejskiej  w Pabianicach z  dnia  28  marca 2017 r.  w  sprawie
dostosowania  sieci  szkół  podstawowych  i  gimnazjów  do  nowego  ustroju  szkolnego
(Dz. Urz. Woj. Łódzkiego z 2017 r. poz. 1689).

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za:  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się: - 0. Zaopiniowano jednomyślnie pozytywnie. 

Ad. 12
Zaopiniowanie  wniosku  znak:  GN.6625.3.2017  w  sprawie  nadania  nazwy  nowo
projektowanej ulicy (zał. nr 12)

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Pan Mariusz Witkowski  (dalej:
Naczelnik WGN) omówił wniosek.

Nowo  powstała  ulica  miejska  pochodzi  z  podziałów  nieruchomości  położonych



w Pabianicach przy ul. Glebowej 40, Malinowej 7, Karniszewickiej 145, 147C, 147B, 147E
i  149  wykonanych  na  wnioski  ich  właścicieli  —  zgodnie  z  miejscowym  planem
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Pabianie  zatwierdzonym  uchwałą  z  dnia
29 czerwca 2006r. Nr LXVII/561/06 Rady Miejskiej w Pabianicach w sprawie miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Pabianic w granicach administracyjnych
Gminy  Miejskiej  Pabianice.  Te  7  kolejno  ponumerowanych  działek  stanowi  drogę,
uzyskaliśmy opinię Zarządu Powiatu pozytywnie opiniującą zaliczenie tej drogi do kategorii
dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. Wpłynął również wniosek od właścicielki jednej
z nieruchomości  z  propozycją  nadania  nazwy  Lawendowa,  Aroniowa,  Berberysowa.
Taka nazwa nie widnieje w spisie ulic Miasta Pabianic i jest również związana z nazwami
ulic bezpośrednio sąsiadujących (np. Agrestowa, Cisowa).

Przewodniczący  Rady:  potwierdzam  to  wszystko,  chciałem  dodać,  że  rozmawiałem
z Wnioskodawcami,  dość  długo  oczekują  na  nadanie  nazwy,  brak  nazwy  utrudnia
im załatwienie spraw urzędowych związanych z planowaną budową. Nazwa Lawendowa
jest zbliżona do nazw ulic sąsiednich, ulica bez wylotu, nowo wybudowana.

Głosowanie w sprawie nadania nowo projektowanej ulicy nazwy „Lawendowa”: za: - 5,
przeciw - 0, wstrzymało się: - 0. Przyjęto jednomyślnie pozytywnie. 

Ad. 13
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zaliczenia  drogi  do  kategorii  dróg
gminnych,  ustalenia  jej  przebiegu  na  terenie  Gminy  Miejskiej  Pabianice  oraz
nadania nazwy ulicy gminnej (zał. nr 13)

Nowo  powstała  ulica  miejska  pochodzi  z  podziałów  nieruchomości  położonych
w Pabianicach przy ul. Glebowej 40, Malinowej 7, Karniszewickiej 145, 147C, 147B, 147E
i  149  wykonanych  na  wnioski  ich  właścicieli  —  zgodnie  z  miejscowym  planem
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Pabianie  zatwierdzonym  uchwałą  z  dnia
29 czerwca 2006r. Nr LXVII/561/06 Rady Miejskiej w Pabianicach w sprawie miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Pabianic w granicach administracyjnych
Gminy Miejskiej Pabianice. 
Właściciele  wydzielonych  działek  oczekują  nadania  nazwy  nowo  powstałej  ulicy
co umożliwi  nadanie  numerów  porządkowych  istniejącym  bądź  projektowanym
budynkom a  także  usprawni  procesy  inwestycyjne  na  tych  terenach  oraz  ułatwi  obrót
przyległymi działkami. 
Zgodnie z art.  7 ust.  2 ustawy z dnia 21.03.1985 r.  o drogach publicznych, zaliczenie
projektowanej drogi do kategorii dróg gminnych następuje w drodze uchwały rady gminy
po zasięgnięciu opinii właściwego zarządu powiatu. 
Uchwała  Zarządu  Powiatu  Pabianickiego  opiniująca  pozytywnie  zaliczenie  w/w  drogi
do kategorii  dróg  gminnych  została  podjęta  dnia  16  października  2017r.  -  Uchwała
Nr 171/17. 

Naczelnik  WGN:  powtórzenie  argumentacji  z  punktu  poprzedniego,  tam  był
wniosek, tu projekt uchwały, załącznik graficzny wskazuje przebieg ulicy, drugi załącznik
stanowi uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zaopiniowania propozycji  zaliczenia drogi
wewnętrznej do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu – opinia pozytywna.

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za:  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się: - 0. Zaopiniowano jednomyślnie  pozytywnie. 



Ad. 14
Sprawy różne:

- wniosek Komendy Powiatowej Policji z dnia 24 sierpnia 2017r. (zał. nr 14) oraz pisma
z dnia 11 września 2017r.  (zał.  nr  15)  i  z  dnia 13 września 2017r.  z  prośbą o dotacje
celowe (zał. nr 16) – przesłane Radnym w dniu 26 września 2017r. -  nie było uwag.

- pismo Rady Sportu przy Prezydencie Miasta Pabianic z dnia 11.10.2017r. (zał. nr 17) –
nie było uwag.

-  sprawozdanie  z  realizacji  zadań  oświatowych  w  Gminie  Miejskiej  Pabianice  w  roku
szkolnym 2016/2017, zgodnie z art.  11 ust.  7 ustawy z dnia 14 grudnia 2016r.  Prawo
oświatowe (zał. nr 18).
Naczelnik  WEKiS:  na  organie  spoczywa  obowiązek  złożenia  takiego  sprawozdania
Radzie Miejskiej.  Najważniejszą  częścią  sprawozdania  są  wyniki,  jakie  osiągają
uczniowie na  egzaminach,  sprawdzianach,  które  są  tzw.  ogólnymi  sprawdzianami.
Novum to  brak  w  tym  roku  egzaminów  w  szkołach  podstawowych,  przez  dwa  lata
będziemy  jeszcze  mieli  egzamin  po  szkole  gimnazjalnej,  potem  zostanie  już  tylko
egzamin po  8  klasie  szkoły  podstawowej.  Sprawozdanie  zawiera  szereg  rozdziałów,
które omawiają  poszczególne elementy szeroko rozumianej  oświaty,  działalności  z  tym
związanej  i  zadań,  które wykonuje  Wydział  Edukacji,  Kultury i  Sportu.  Zakres  ten  jest
bardzo  szeroki,  ciekawostka:  zadanie  pt  „wyprawka  szkolna”  jest  zadaniem  miasta,
wykonywanym  na  rzecz  swoich  obywateli,  ale  beneficjentami  są  wyłącznie  uczniowie
uczęszczający do szkół  powiatowych,  niby zadanie powiatowe,  ale  finansowane przez
urząd miejski. Prawo jest nieubłagane.

Radny Krzysztof Rakowski: prośba do Pana Naczelnika, jesteśmy po pierwszym etapie
wdrażania  reformy  oświaty.  Proszę  Pana  Naczelnika  i  Komisję  o  pochylenie  się  nad
tematem podsumowania tego etapu i poniesionych kosztów, czy otrzymaliśmy wszystkie
środki o które wnioskowaliśmy, czy Miasto udźwignęło temat, ilu nauczycieli straciło pracę,
jak to funkcjonuje obecnie – w postaci raportu. 

Przewodnicząca  Komisji:  wydaje  mi  się,  że  Miasto  i  Wydział  Edukacji  zachowało  się
heroicznie  w  tej  sytuacji.  Koszty  poniosło  Miasto  pod  każdym względem,  społecznym
i ekonomicznym,  a  nic  tych  kosztów  nie  zrównoważyło.  Na  ręce  Pana  Naczelnika
składam podziękowania za tą ciężką pracę.

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 14,00.

płyta cd - (zał nr 19)

        Protokołowała:                                Przewodniczyła:

Magdalena Witkowska     Zofia Kriger-Kozłowska


